

防爆合格证

证号: GYJ14.1103X

由 BW Technologies by Honeywell

制造的产品:

(地址: 2840- 2nd Avenue Calgary, AB, T2A 7X9, Canada)

名 称 Gas Alert Extreme便携式气体探测器

型号规格 GAXT-

防爆标志 Exia II C T4 Ga

产品标准 /

图 样 编 号 GXUD-071

经图样及技术文件的审查和样品检验,确认上述产品符合 GB 3836.1-2010、GB 3836.4-2010、GB 3836.20-2010 标准,特颁发此证。 本证书有效期: 2014年4月7日至2019年4月6日

各 注 1. 安全使用注意事项见本证书附件。

- 2. 证书编号后缀 "X" 表明产品具有安全使用特殊条件,内容见本证书附件。
- 3. 型号规格说明见本证书附件。

站长

国家级仪器仪表防爆安全监督检验站

颁发日期 20 四年四月 七日

本证书仅对与认可文件和样品一致的产品有效。

地址: 上海市漕宝路103号

邮编: 200233

网址: www.nepsi.org.cn Email:info@nepsi.org.cn 电话: +86 21 64368180 传真: +86 21 64844580



EXPLOSION PROTECTION CERTIFICATE OF CONFORMITY

Cert NO.GYJ14.1103X

This is to certify that the product

Gas Alert Extreme Portable Gas Detector

manufactured by BW Technologies by Honeywell

(Address: 2840- 2nd Avenue Calgary, AB, T2A 7X9, Canada)

which model is GAXT-a

Ex marking Ex ia II C T4 Ga

product standard /

drawing number GXUD-071

has been inspected and certified by NEPSI, and that it conforms

to GB 3836.1-2010,GB 3836.4-2010,GB 3836.20-2010

This Approval shall remain in force until 2019.04.06

Remarks 1. Conditions for safe use are specified in the attachment to this certificate.

2. Symbol "X" placed after the certification number denotes specific conditions of use, which are specified in the attachment to this certificate.

3. Model designation is specified in the attachment to this certificate.

Director 92 2

National Supervision and Inspection Centre for Explosion Protection and Safety of Instrumentation Issued Date 2014.04.07

Tel: +86 21 64368180

Fax: +86 21 64844580

This Certificate is valid for products compatible with the documents and samples approved by NEPSI.